
Bestyrelsesmøde d. 24. september 2024

Dagsorden
- Opsummering af vores projekter (skraldespande, fælleshus og fibernet)
- Fjernvarme 
- Beslutning af dato af afdelingsmøde / beboermøde i Januar (efter 17. januar)
- Budget møde tidligt 30 december og inden 17 januar
- Næste bestyrelsesmøde
- Eventuelt 

Referat 
Startede mødet med en gennemgang af vores tidligere projekter med hensyn til skraldespande, 
fælleshus og fibernet.

- Fibernettet er ikke realistisk, da vi selv som forening skal betale. Dette forslag afvises. 
- Vi afventer Køge Kommune med hensyn til skraldespande.

Drøftede hvornår vi skal have de nye skraldespande (1. januar 2025) og har undersøgt flere 
muligheder (fx. Mindre affalds øer og mindre spande til hver husstand). Vi afventer Køge 
Kommune.
Farligt affald og tøj, lægges ud sammen – afhentet hver anden måned. 

Vi har ansøgt om at få et gratis fælleshus gennem Realdania. Der skal søges om tillades og det er 
Thor fra lejerbo i gang med. Du kan læse mere om Udestuen på Vores sted:
https://www.voressted.nu/moedestederne/udestuen

Fjernvarme er godt i gang. Men de holder ikke helt tidsplanen. 



Vi sender nogle datoer til Kim Dommer vedrørerende budget møde og afdeilngsmøde.
Budget møde i uge 2 (6, 7, 8, 9 10. januar) 
Afdelingsmøde uge 4 eller 5 tirsdage 21. januar eller 28. januar. 

Næste bestyrelsesmøde bliver i uge 48. 

Eventuelt 
Opsætning af el ladestandere. Det er ikke muligt at opstille en ladestander på den enkelte husstand, 
derfor vil vi undersøge muligheden for at få opstillet standere på parkeringspladserne. Irina 
undersøger nærmere. 


